
Bestyrelsesmøde i kordegneforeningen syd og sønderjysk onsdag d. 11.02. 2025 

 

• Generalforsamling  

Irena:  

• tager kontakt til Lisbeth i Treenighedskirken, for at lave de sidste aftaler vedr. 
forplejning. 

• Skriver bestyrelsens beretning, og Henriette læser korrektur 
• Spørger Flemming i Hedensted om han deltager, for så vil vi pege på ham til at 

være ordstyrer, og prøver ellers at spørge/finde en anden. 
• Laver dagsordenen, som sendes ud i begyndelsen af uge 8 

 
Henriette: 

• Laver regnskabet og får det sendt til revisorerne til revidering. Det sendes ud på 
forhånd da Henriette er usikker på om hun deltager på mødet grundet 
personlige udfordringer 
 

• Kredsen – herunder bestyrelsesarbejde, kursusudvalg, erfagrupper  

Der er ikke meget kontakt mellem kredsbestyrelsen og medlemmerne i kredsen.  
Vi havde planlagt et bestyrelsesmøde i oktober som vi aflyste da kurset blev 
aflyst. Derudover havde vi bestyrelsesmøde i december og dagens møde. Ikke 
nogen hører noget fra medlemmer.   
 
Vi vil gerne forsøge at få et kursusudvalg etableret, hvis der skal være kurser i det 
kommende år.  
 
Vi har konstateret iflg. Kordegneforeningens hjemmeside, at der er 5 ERFA-
grupper, vi vil lægge op til dialog omkring ERFA-GRUPPER på generalforsamling  
 

• Næste møde. 
Tirsdag den 6. maj kl. 14.30 i Nørremarkskirken, Moldevej 1, 7100 Vejle 

• Evt. 

14.02.2025/Irena 

 

 


